
ODGOVORI NA VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
1. Odgovor na vprašanje g. I. Krašna  
 
- glede gostovanja spletnih strani KS na občinskem strežniku (25. seja) 
Občina Ajdovščina ima postavljeni 2 spletni strani in sicer spletno stran z domeno ajdovscina.si 
ter stran TIC-a z domeno tic-ajdovscina.si. 
Obe spletni strani gostujeta na strežniku podjetja Arctur, ki je strani tudi izdelal ter je njihov 
vzdrževalec. Občina Ajdovščina ima le svoj dns strežnik, ki skrbi za prihajajočo elektronsko 
pošto ter ftp strežnik za izmenjavo večje količine datotek. Spletnega strežnika nimamo, zaradi 
česar le tega tudi ne moremo ponuditi posameznim KS-jem. Posamezne KS lahko prostor za 
postavitev svojih spletnih strani zakupijo ločeno, prav tako lahko registrirajo svojo spletno 
domeno. Cena registracije spletne domene se giblje okrog 24 EUR z DDV za obdobje 1 leta, 
zakup prostora na strežniku pa cca 60 EUR z DDV za 200 MB prostora in 5 GB prometa. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- glede vzdrževanja makadamske poti mimo Napoleonovega mostu (25. seja) 
V sklopu izvedbe geoplinske postaje se je izvedlo asfaltacijo cca ½ poti med komunalno 
deponijo in Napoleonovim mostom, ostali del poti je ostal neasfaltiran in je v slabem stanju. 
Obnova tega dela (nasutje, grederiranje in uvaljanje) poti je naročena vzdrževalcu lokalnih cest 
KSD d.o.o..  
 
Pripravil: D. Lavrenčič 
 
2. Odgovor na vprašanje g. A. Klemenčiča glede objavljanja v lokalnem časopisu (25. 

seja) in glede realizacije sklepa o razdružitvi otroškega vrtca 
 
- objavljanje v lokalnem časopisu 
Občina Ajdovščina je v decembru 2008 pričela s postopkom javnega naročila za izbiro 
najugodnejšega ponudnika za zbiranje, urejanje in objavljane informacije Občine Ajdovščina v 
brezplačniku lokalnega značaja. Postopek javnega naročila še ni zaključen. Zakup strani, ki so 
predmet javnega naročila, so bile v preteklih letih, prav tako pa je zamišljeno v prihodnje, 
namenjene objavljanju informacij ter drugih obvestil Občine Ajdovščina. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- glede realizacije sklepa o razdružitvi otroškega vrtca 
Možnosti za izpeljavo sklepa o razdružitvi vrtca (glede na spremenjeno zakonodajo) se še 
preučujejo, zato je postopek še v teku.   
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
3. Odgovor na vprašanje g. V. Krtelja glede krožišča BIS (25. seja) 
 
Glede manjkajočega prometnega znaka smo urgirali pri Cestnem podjetju, kjer so nam 
zagotovili, da bodo vsi manjkajoči znaki v kratkem  nameščeni. 
Glede ostalih pripomb pa naj odgovorim, da so bila vsa dela izvedena skladno s potrjeno 
projektno dokumentacijo pod nadzorom DDC. Težavo pri pravilni izvedbi krožišča pa predstavlja 
obstoječe stanje, ker je bila cesta širša kot je sedaj, zato  zlasti zožitev iz smeri Vipavske ceste 
izpade moteče.  Krožišče je bilo pred otvoritvijo pregledano s strani pristojnih inšpekcijskih služb. 
 
Pripravil: P. Kete 
V zvezi z ureditvijo notranjega otoka krožišča smo preko medijev pozvali občane, naj oddajo 
ideje ureditve. Odločili smo se za ureditev v obliki občinskega grba in zasaditvijo delno s 
trajnicami, delno s sezonskim cvetjem. Tako ureditev je predlagala tudi krajevna skupnost. 



Glede na to, da se bo oblika in celostna podoba z leti spreminjala, bomo v prihodnje razmislili 
tudi o drugačni postavitvi oziroma posaditvi cvetja.   
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 
4. Odgovor na vprašanje g.Valentin Krtelja glede starega dela kompleksa Lipa (25. seja) 
Na podlagi predhodnih dogovorov za spremembo starega dela proizvodnega kompleksa Lipa v 
stanovanjsko območje je bil izdelan predlog pozidave, ki sta ga izdelali podjetji IPSA ambienti in 
Čopič arhitekt. Pripravljen in objavljen je bil Sklep o pričetku postopka občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za območje Lipe v Ajdovščini (Ur.l. RS, št. 3/2009). VIPA HOLDING d.d. je 
dne 6.2.2009 podal pobudo za začetek priprave OPPN za območje Lipa Ajdovščina.  
 
Pripravila Irena Raspor 
 
5. Odgovor na vprašanje g. Alojzija Klemenčiča glede zaraščenosti letališke ograje in 

glede čiščenje površin (25. seja) 
 
Upravljavca letališča bomo opozorili na vzdrževanje letališke ograje, lastnike neurejenih zemljišč 
pa na redno vzdrževanje in čiščenje svojih površin. Preverili bomo možnosti v občinskih odlokih 
za sankcioniranje lastnikov zemljišč in podjetij, ki ne poskrbijo za pravilno odlaganje in odvoz 
odpadkov.  
  
Pripravila: Irena Raspor 
 
6. Odgovori na vprašanja g. Lampe Janeza (25. seja) 
 
- glede prometnega znaka za omejitev hitrosti v Trševju 
Ponovno smo obvestili CPG Nova Gorica naj urgentno zamenjajo prometno signalizacijo. 
Navedena cesta je državna in v upravljanju DRSC, zato nimamo neposrednega vpliva na 
izvajalca rednega vzdrževanja, ki bi moral opraviti zamenjavo. Zadnja informacija je ta, da je 
prometni znak že izdelan (Meblo a+a). 
 
Pripravil:Miha Ergaver 
 
- glede možnosti ustanovitve sklada za pomoč občanom za obnovo fasad  
V zvezi z izkušnjami ustanovitve sklada za potrebe obnove fasad (z namenom zagotovitve 
energetske varčnosti stavb) smo se pozanimali na MO Kranj in pridobili informacijo, da 
posebnega sklada nimajo, imajo pa na podlagi zagotovljenih sredstev v proračunu javni razpis 
za sofinanciranje obnove fasad, zamenjave oken ali obnove streh objektov, ki jih je ZVKD 
razglasil za arhitekturni spomenik. Podobno Občina Ajdovščina na podlagi Pravilnika o 
sofinanciranju kulturnih dejavnosti v občini Ajdovščina (Ur. list RS št. 134/04),  preko javnega 
razpisa za sofinanciranje kulturnih projektov, posameznikom ali pravnim osebam sofinancira 
obnovo in restavriranje nepremične kulturne dediščine.  
 
Poleg tega Občina Ajdovščina vsako leto razpiše javni razpis za subvencioniranje obrestne mere 
za najete stanovanjske kredite v Občini Ajdovščina, v sklopu katerega je omogočeno 
sofinanciranje obrestne mere za najeti stanovanjski kredit tudi za adaptacijo stanovanj ali 
stanovanjskih hiš. Adaptacija po Pravilniku o subvencioniranju obrestne mere za najete 
stanovanjske kredite v Občini Ajdovščina (Uradni list RS, št. 32/02, 30/08) zajema tudi obnovo 
fasade. Na podlagi 11. člena pravilnika, župan s sklepom za vsak razpis posebej določi najvišji 
možni znesek posojila, ki pripada upravičencu. V vsakoletnem sklepu je določeno tudi, da se 
najvišji znesek posojila, za namen obnove starih hiš na vasi in v starem mestnem jedru, poveča 
še za dodatnih 20%.  
 
Pripravila: Jerica Stibilj 
 



- glede rekonstrukcije ceste Podkraj Bukovje 
Odstranitev in očiščenje propusta v območju hitre ceste pri Kukanjah je sedaj naročena podjetju 
Hidrotehnik, ki je vzdrževalec vodotokov. Od vzdrževalne enote DARS-a smo dobili odgovor, da 
čiščenje propusta ni v njihovi pristojnosti.  
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
  
7. Odgovor na vprašanje g. Lampe Janeza glede prometnega znaka za omejitev hitrosti 

pred OŠ Šturje (25. seja) 
 
V skladu z dogovorom z ravnateljico na skupnem sestanku je bila naročena in že postavljena 
ustrezna signalizacija za omejitev prometa. Prav tako je bil na PP Ajdovščina posredovano pisno 
zaprosilo za poostren nadzor prometa in sankcioniranje kršiteljev. 
 
Pripravil:Miha Ergaver 
 
9. Odgovor na vprašanje g. Lampe Janeza glede DIIP za pokopališče Podkraj 

 
S predsednikom KS g. Rupnikom smo se dogovorili, da se bomo dobili v naslednjih dneh glede 
obeh investicij – športno igrišče Podkraj in širitev pokopališča. Za izvedbo investicij iz sredstev 
telekomunikacij KS Podkraj še ni sprejela sklepa o delitvi le-teh. V kolikor želite sodelovati pri 
pogovorih, vas bomo povabili na sestanek.    
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 

10. Odgovori na vprašanje g. Jožka Premrn glede sredinske črte in grbine 
 
Rekonstruirani del ceste je že označen, medtem ko obstoječi profil proti izviru Hublja tega ne 
omogoča. Za označitev sredinske ločilne črte na vozišču ceste je pogoj minimalna širina 5,0m 
(2,5+2,5m).  
 
Pripravil: Miha Ergaver 
 
Nivojsko dvignjeno križišče na IV. Prekomorski in ulici Vena Pilona je izvedeno v skladu s 
projektom. Strokovne službe bodo o izvedbi razširitve kontaktirale projektanta. 
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
11. Odgovori na vprašanje Josipa Troha  

 
- polomljeni semaforji pri OŠ Dobravlje in Lokavec 

Poškodovan semafor v Dobravljah se je s strani vzdrževalca KSD d.o.o. popravilo in sedaj 
deluje, polomljenega semaforja v Lokavcu pa se v dogovoru z vzdrževalcem ceste CPG Nova 
Gorica ne bo popravljalo, le tega bodo odstranili (oziroma je že odstranjen).   
 
Pripravil: Damjan Lavrenčič 
 
- stavba tabornikov v Šturskem parku 

Zaradi zelo slabega stanja objekta, ki je ogrožal mimoidoče, smo izvajalcu parkirišč naročili 
rušenje obstoječega objekta. Za nadomestno gradnjo je  izdana lokacijska informacija, na 
podlagi katere se lahko nadaljuje postopek za pridobitev dovoljenja za gradnjo, v kolikor bodo za 
ta namen zagotovljena potrebna sredstva. 
 
- brv čez Hubelj 

V lanskem letu smo naročili projektno dokumentacijo za brv in parkirišča v Šturskem parku. 
Zaradi zahtev ARSO po izvedbi zidu od glavnega mostu čez Hubelj do brvi in zahtevane 



višinske kote mostu 1m nad projektiranim, s projekti nismo nadaljevali ter smo do nadaljnjega 
ustavili investicijo.   
  
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
- program Alpika  

Projekt izgradnje cestne povezave Adrialpika je bil zasnovan že pred več leti, se pa zaradi 
pomanjkanja sredstev nikoli ni pričel sistematično izvajati oziroma pripravljati (niti na nivoju 
projektne dokumentacije). Konec leta 2008 se je pri pripravi strateškega projekta v okviru 
programov čezmejnega sodelovanja interreg IIIC pokazala priložnost, da se za pripravo 
projektne dokumentacije za celotno traso od Ajdovščine preko Krasa do Nabrežine v Italiji 
pridobi nepovratna sredstva. Projekt je bil pripravljen kot strateški projekt izgradnje čezmejnih 
povezav in kolesarskih povezav. Odločitev o umestitvi projekta med strateške projekte 
čezmejnega sodelovanja še ni, pričakuje pa se jo do konca meseca marca 2009. 
 
Pripravil: J. Furlan  
 
- pridobljena evropska sredstva v mandatu župana 

Odgovor bo posredovan naknadno. 
 
12. Odgovori na vprašanje g. Antona Kreševec  

 
- glede možnosti pridobitve hiš pod viaduktom v Vrtovinu 
Za pridobitev navedenih hiš se trudimo že od leta 2001. Prošnjo smo večkrat naslovili tako na 
DARS kot na Ministrstvo za promet, problematika pa je bila večkrat izpostavljena tudi ob obiskih 
njihovih predstavnikov in pristojnih služb v Ajdovščini. Da bi se prošnja hitreje rešila, smo na 
pobudo DARS pripravili vse potrebno gradivo za obravnavo na njihovih organih. Z urgiranjem po 
rešitvi navedene problematike nadaljujemo. 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič   
 
- glede neodstranjenega hloda v propustu HC (Anton Kreševec): 

Odstranitev in očiščenje propusta v območju hitre ceste pri Kukanjah je sedaj naročena podjetju 
Hidrotehnik, ki je vzdrževalec vodotokov. Od vzdrževalne enote DARS-a smo dobili odgovor, da 
čiščenje propusta ni v njihovi pristojnosti.  
 
Pripravil: Damjan Lavrenčič 
 
13. Odgovor na vprašanje g. Angela Česnika glede nadomestne koncesije za  

       zobozdravstvo 
 
Javni razpis za podelitev nadomestne koncesije za opravljanje javne zdravstvene službe na 
področju zobozdravstva odraslih in razpisna dokumentacija sta bila objavljena na spletnih 
straneh Občine Ajdovščina dne 11.2.2009. Rok za prijavo na razpis je 25. februar 2009. Prispele 
ponudbe bo obravnavala že imenovana razpisna komisija, ki bo pravočasne, pravilno označene 
in popolne ponudbe točkovala skladno z merili iz razpisne dokumentacije in predlog o izbiri 
najugodnejšega ponudnika posredovala občinski upravi. Po pravnomočnosti odločbe o koncesiji 
bo z izbranim koncesionarjem podpisana pogodba o koncesiji.     
 
Pripravila: Katarina Ambrožič   
 


